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Emnet ble gjennomført etter planen, og med godt resultat. 
Canvas ble brukt i større grad enn før, med moduler på tre 
uker og studieuker i mellom. Et par studenter falt fra pga 
for lavt nivå/for lite oppmøte. De resterende 30 går videre 
til høstemnet. 
 
Vikar ble brukt mot slutten av emnet pga overarbeid hos 
emneansvarlig. 
 
 
 

Emne: Er emnet student-
evaluert?  
 
 

Ja, 30 studenter responderte. 

Var det noe som ikke 
fungerte godt nok? 
Er det behov for å foreta 
justeringer eller sette inn 
tiltak for å forbedre emnet/ 
programmet?  
Hvilke?  
 

 
De fleste var svært fornøyd eller ganske fornøyd. I 
kommentarene kom det frem at en del ønsker mer tid til å 
gå gjennom stoffet, siden det er såpass mye pr uke. Noen 
ønsker også mer aktivisering og tilgang til flere 
øvelsesoppgaver. Det siste stemmer overens med 
ambisjoner i fagmiljøet. 
 
Vikarovergangen ble kritisert for å ikke være god nok. 
 

Andre kommentarer eller 
innspill 

 
 
 
 
 
 
 

 


